
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 456

Af Skatteministeriets pressemeddelelse af 12. juni 2017 fremgår: “Der er ingen tvivl om,

at udbyttesagen har svækket tilliden til skattevæsenet. Det må for alt i verden ikke ske

igen. Vi har allerede mangedoblet indsatsen på området, men der er også behov for ny

og bedre lovgivning. Derfor har regeringen besluttet, at muligheden for refusion af udbyt-

teskat helt skal stoppes” siger skatteminister Karsten Lauritzen.” Hvorfor foreslår Skatte-

ministeriet så nu, at refusionsordningen bibeholdes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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